
Referat fra styremøte 11.01.2022, digital via teams  
 

Til stede: Kristin N. Hauger, Anette B. Nordby, Elizabeth Wilhelmsen, Anne-Marit Stane, Nina 

Skjelstad,  Christian F. Ekeren, Anne Lise Ytreberg 

 

Saker 
 

Budsjett 2022 
Åpne saker i budsjettet ble diskutert og spesifisert. 

Noen påster var fortsatt åpne og Anette tar dette meg regnskapskontoret. 

Korona situasjonen 
Ingen endringer pr 11-01-2022, avventer oppdatering fra regjeringen. 

Smeller utstyr 
Anette og Anne Lise sjekker status på utsyret. 

Diskuteres videre på neste styremøte. 

Mandater 
Ingen tilbakemledinger. 

Bronsemerke trening 
OK og trene på spesifiserte onsdager, men må avsluttes 1745. 

Nye speil i hallen 
Oppgaven delegeres til LP og RL komiteene. 

PR-komiteen 
PR-komiteen gikk av 31-12-2021 og vi har pr i dag ingen PR-komite. 

Drift – bod på Kløfte 
Det er montert kodelås. Kode endres av Drift uten at det sendes informasjon til styret og komiteene. 

Sjekk med Anne Mari om kode er endret. Anne Mari sitt telefonnr. må publiseres på hjemmesidene.  

 

 

 


